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Tid Tisdagen den 8 september 2015 kl. 15.00 – 17.20 

 

Plats Tekniska Nämndhuset, Fleminggatan 4 

 

 

Närvarande: 

 

Politiker: 

Elin Olsson (MP), ordförande 

Jan Valeskog (S) 

Anders Göransson (S) 

Lennart Tonell (MP) 

Rikard Warlenius (V) 

Joakim Larsson (M) 

Monika Lozancic (M) 

Alexandra Östback (M) 

Lars Arell (S) 

Birger Kato (S) 

Anna Bäcklund (MP) 

Maria Ljuslin (V) 

Markus Berensson (C) 

 

Föredragande tjänstemän:  

Jan Wijkmark, White arkitekter 

Ingmarie Ahlberg, exploateringskontoret 

Christina Wikberger, miljöförvaltningen 

Larisa Freivalds, exploateringskontoret 

 

Dessutom närvarade förvaltningschef Håkan Falk och Gunnar Jensen med 

flera från exploateringskontoret samt inbjudna byggherrar. 

 

 

 
Inledning 
Ordföranden Elin Olsson (MP) inleder med att välkomna alla till rådets 

första möte och informerar kort om rådets instruktioner samt presenterar 

dagens två diskussionspunkter Ekosystemtjänster i Stockholms stad och 

rundabordssamtal om förslag till ny markanvisningspolicy. 
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Ekosystemtjänster i Stockholms stad 

Jan Wijkmark, White arkitekter, Ingmarie Ahlberg, exploateringskontoret, 

och Christina Wikberger, miljöförvaltningen, berättar om stadsutveckling 

med ekosystemtjänster. 

 

Därefter ger Jan Wijkmark deltagarna i uppgift att två och två diskutera 

vilka ekosystemtjänster som ses som särskilda viktiga att utveckla. Några 

tjänster som uppkom är vattenreglering, bullerdämpning, luftrening samt att 

tänka på att bygga in flexibla lösningar som ska kunna hantera förändringar 

i framtiden. 

 

 

Rundabordssamtal om förslag till ny markanvisningspolicy 

Håkan Falk och Larisa Freivalds, exploateringskontoret, berättar om 

förslaget till ny markanvisningspolicy. Policyn har behandlats av 

exploateringsnämnden och ska tas av kommunfullmäktige. 

 

Därefter delas deltagarna in i tre grupper för rundabordssamtal. Grupperna 

innehåller en blandning av politiker, tjänstemän och byggherrar. 

 

Gunnar Jensen, Larisa Freivalds och Håkan Falk, exploateringskontoret, 

redovisar de olika gruppernas diskussioner. Grupperna anser bland annat att 

planprocesserna ska påskyndas, att förfarandet tävling är bra vid 

markanvisning, att det är bra med nya aktörer som bygger på platser där det 

inte byggts tidigare samt att jämförelseförfarande vid markanvisning kan 

öppna för fler aktörer. 

 

 

*** 

 

Ordföranden Elin Olsson (MP) avslutar mötet med att tacka alla för aktivt 

deltagande. 

 

 

*** 

 

Antecknat av  

Lena Mittal 


